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رئیس کمیسیون گردشگری، صنایعدستی و فرش اتاق بازرگانی اصفهان عنوان کرد

استقبال اتاق بازرگانی اصفهان از طرحهای نوین حوزه گردشگری

رئیس کمیسیون گردشگری، صنایعدستی و فرش اتاق بازرگانی اصفهان گفت: اتاق اصفهان از طرحهای نوین حوزه

گردشگری استقبال میکند.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، مژگان ایزدی، عضو هیات نمایندگان و رئیس کمیسیون گردشگری، صنایع دستی و فرش اتاق بازرگانی اصفهان در سیزدهمین

رویداد فعالان گردشگری «عصرانه جوانی» با اشاره به اینکه حوزه گردشگری یک حوزه فعال و جذاب است، اظهار کرد: در اصفهان قابلیت های بسیار زیادی داریم که باید تبلیغ

شوند و بسیار مواردی هست که باید رونمایی و بابت آن باید جذب گردشگر شود.

وی با تأکید بر اینکه وظیفه ما ایجاد رونق در گردشگری است، افزود: اخیراً دومین رویداد استعدادیابی پرواز توسط اتاق بازرگانی اصفهان برگزار و بسیاری از نوجوانان در جشنواره،

آثار فوق العاده ای در حوزه عکاسی، سفرنامه نویسی و پادکست ارائه دادند.

رئیس کمیسیون گردشگری، صنایع دستی و فرش اتاق بازرگانی اصفهان تصریح کرد: ما مفتخریم که استعدادها و توانایی های بزرگی را به واسطه این جشنواره توانستیم کشف

کنیم.

وی در ادامه گفت: رسالت اتاق بازرگانی خدمات به اعضا است و ما در یک سال گذشته بسیاری از آژانس ها را تشویق به عضویت در این کمیسیون کردیم و این در حالی است که

کمیسیون گردشگری جز فعالترین کمیسیونهای اتاق اصفهان است؛ اما این کمیسیون نسبت به سایر کمیسیون ها اعضای کمتری عضویت دارد.

ایزدی گفت: کمیسیون گردشگری به واسطه مسئولیتی که دارد از سرمایه گذاری های جذاب و نوین استقبال و حمایت می کند؛ اما این حمایت از طرح باید سرمایه پذیر نیز باشد.

وی اضافه کرد: ما علاوه بر حمایت از طرح های جذاب حوزه گردشگری حامی معنوی برخی از طرح هایی که به رونق این حوزه کمک کند نیز خواهیم بود.

در ادامه این نشست، حسین نصر، رییس انجمن دفاتر خدماتی مسافرت هوایی اصفهان به شرایط تأسیس دفتر خدمات مسافرت هوایی اشاره کرد و گفت: صنعت گردشگری یکی

از صنایع برتر جهان است و امروزه صنعت گردشگری گوی سبقت را از سایر صنایع ربوده و در این حرفه نقش نیروی انسانی از هر قابلیتی بیشتر است.

وی ادامه داد: در صنعت گردشگری نیروی به کار گرفته شده بسیار بیشتر از صنایع دیگر اهمیت دارد و می تواند به رونق آن کمک کند.

نصر گفت: سالانه بیش از ۱۰۰ میلیون نفر گردشگر از کشور فرانسه و اسپانیا دیدن می کنند درحالی که این رقم با وجود آمارهای متفاوت در کشور متأسفانه حدود ۵۰۰ هزار نفر

است.

وی خاطرنشان کرد: معتقدم درصورتی که این صنعت در کشور ما رونق پیدا کند بسیاری از جوانان بدون شغل در این حوزه مشغول به کار و مشکل بیکاری حل می شود؛ زیرا در

بسیاری از حوزه های تخصصی کار نیست؛ اما افراد علاقه مند به اشتغال در این حوزه هستند.

رئیس انجمن دفاتر خدماتی مسافرت هوایی اصفهان با اشاره به اینکه راهنمای تور می تواند با انتقال احساس به گردشگران حس خوبی تزریق کند، بیان داشت: امیدوارم در کشور

ما هم همانند سایر کشورها شاهد حضور جوانان در این صنعت باشیم.

وی اضافه کرد: در اصفهان حدود ۳۰۰ آژانس مسافرتی و دفاتر هوایی فعال هستند.

نصر در مورد تأسیس دفاتر خدماتی مسافرتی گفت: دراین خصوص باید به موضوع عرضه و تقاضا توجه کرد؛ زیرا در هر کاری باید توانایی سنجی و سپس سرمایه گذاری شود تا با

ورشکستگی مواجه نشود.

وی بیان داشت: در حال حاضر تأسیس آژانس دفاتر خدمات مسافرتی مقرون به صرفه نیست؛ زیرا زیر ساخت های این حوزه ضعیف و ناکافی است.

رئیس انجمن دفاتر خدماتی مسافرت هوایی اصفهان بیان داشت: بیش از ۹۰ درصد گردشگران توریستی ما فرهنگی هستند و از طریق آژانس ها به کشور می آیند؛ اما آمار دقیقی

از تعداد گردشگر خارجی در دسترس نیست؛ زیرا هر کدام از خروجی ها همچون، وزارت خارجه، هتل ها، آژانس ها بر حسب وظیفه و شغل خود آماری جداگانه از تعداد گردشگر

دارند و یک منبع آمار تجمیعی ندارند.

مجید دانش مبرهن، رئیس انجمن صنفی راهنمایان اصفهان گفت: شغل راهنمای گردشگری یک شغل سهل و ممتنع است از سویی بسیار راحت به نظر می رسد و از سویی بسیار

مسئولیت سنگینی دارد؛ زیرا از لحظه ورود گردشگر خارجی تا لحظه خروج از کشور مدیریت این افراد با راهنمای گردشگری است.

وی افزود: راهنمای گردشگری باید به کار خود علاقه مند بوده و بتواند با گردشگران خارجی ارتباط خوبی برقرار کند؛ زیرا اصل سرمایه در این حرفه ارتباط است.

رئیس انجمن صنفی راهنمایان اصفهان تصریح کرد: راهنمایان سفر ضمن معرفی آثار تاریخی و گردشگری باید توانایی خنثی کردن ایران هراسی را داشته و برای گردشگران ایجاد

انگیزه کنند.

دانش مبرهن گفت: باتوجه به اینکه جمعیت گردشگر در ایران بسیار کم است ما نباید اجازه بدهیم که فضای مجازی متاورس جای این رشته را بگیرد.

وی اضافه کرد: حال گردشگری ما در کشور خوب نیست اما می تواند سکوی پرتاب برای رونق دیگر شاخه های این حوزه باشد.
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